

CAREER OPPORTUNITY

Bilingual Community Planner

(ENGLISH + FRENCH)

B&A is one of Western Canada's leading planning, design, and engagement firms. We have a thirty-year track record of success, working on over 2,200 projects with more than 200 clients across Canada. We provide professional consulting services to a diverse range of public and private sector clients, including individual landowners, developers, municipalities, and leading companies in the aggregate and energy industries.

[+ Learn more about us at bapg.ca](http://bapg.ca)

ABOUT THE ROLE

Are you passionate about planning? Are you experienced in the energy sector?

As a Community Planner with B&A, you will have the unique opportunity to support your growth as a planning professional and contribute to the expansion of B&A's business throughout Canada. Your passion for the development and delivery of innovative and best-practice planning approaches and solutions will drive your success and professional growth with B&A. Working in collaboration with an inter-disciplinary team you will provide project support in delivering high quality, innovative and compelling planning solutions on a wide range of complex projects to our increasingly diverse client sectors.

QUALIFICATIONS

We are seeking a bilingual (English & French) Community Planner with experience and knowledge of governance structures, municipal and land development planning processes in the Provinces of Ontario and Quebec. Your demonstrated understanding of governance, planning and land development will enable you to advise and assist with the expansion of B&A's customized planning services and solutions for our growing energy client sector base. Working in collaboration with the B&A team and industry partners, you will play a key role in the expansion of our customized services to the energy sector while also being afforded the opportunities to work on a wide range of complex community and land development planning initiatives.

- Bilingual verbal and written fluency in English and French;
- Accredited degree in planning or related field;
- Membership with the Canadian Institute of Planners (CIP) ;
- 2-3 years of community and land development planning experience;
- Experience with GIS and database systems to support customized planning initiatives;

QUALIFICATIONS (CONTINUED)

- Knowledge of governance, planning and development processes in Ontario and Quebec an asset;
- Knowledge of CSA standards and damage prevention regulations pertaining to oil and gas pipeline systems;
- Proficiency in Adobe Creative Suite is an asset;
- Occasional travel may be required;
- Ability to work independently and collaborate with a team;
- Entrepreneurial spirit and commitment to client service.

BENEFITS

- Competitive compensation package
- Health & dental benefits plan
- Professional development program

Are you ready to grow your career? [Apply Today](#)

Please submit your cover letter and resume via email to careers@bapg.ca

Application deadline is Friday, February 12, 2021

All requested documents are required in order to be considered for the position.

CAREER OPPORTUNITY

The logo for B&A, consisting of the lowercase letters 'b&a' in white on a red square background.

Planificateur Communautaire Bilingue

[français ou anglais]

B&A est l'une des principales entreprises de planification, de conception et de mobilisation de l'Ouest canadien. Nous avons une feuille de route de 30 ans en matière de réussite, travaillant sur plus de 2.200 projets et plus de 200 clients partout au Canada. Nous offrons des services de consultations professionnels à un large éventail de clients des secteurs public et privés, y compris des propriétaires fonciers, des promoteurs, des municipalités et des entreprises de première ordre dans les secteurs des agrégats et de l'énergie.

[+ Apprendre plus à propos de bapg.ca](#)

À PROPOS DU POSTE

Êtes-vous passionné par la planification? Avez-vous l'expérience dans le domaine de l'énergie?

En tant que planificateur communautaire chez B&A, vous aurez l'occasion unique de soutenir votre croissance en tant que professionnel de la planification et de contribuer à l'expansion des activités de B&A partout au Canada. Votre passion pour le développement et la livraison d'approches et de solutions de planifications innovatrices et de pratiques, stimulera votre succès et votre développement professionnel avec B&A. En collaboration avec une équipe interdisciplinaire, vous fournirez un soutien des projets en fournissant des solutions de planifications de hautes qualités, innovatrices et convaincants, sur un large éventail de projets complexes à notre portefeuille de clients de plus en plus divers.

QUALIFICATIONS

Nous sommes à la recherche d'un planificateur communautaire bilingue (français et anglais) ayant l'expérience et la connaissance des structures de gouvernance, des processus municipaux et des processus d'aménagement du territoire dans les provinces de l'Ontario et du Québec. Votre compréhension démontrée de la gouvernance, de la planification et de l'aménagement du territoire vous permettra de conseiller et de contribuer à l'expansion des services et solutions de planification personnalisés de B & A pour notre clientèle croissante du secteur de l'énergie. En collaboration avec l'équipe B&A et les partenaires de l'industrie, vous aurez un rôle clé dans l'expansion de nos services personnalisés au secteur de l'énergie tout en ayant la possibilité de travailler avec une vaste gamme d'initiatives complexes de planification communautaire et foncière.

- Bilingue en anglais et français, tant à l'oral qu'à l'écrit;
- Diplôme agréé en planification ou dans un domaine connexe;
- L'adhésion à l'Institut canadien des urbanistes (ICU);
- 2 à 3 ans expérience en planification Communautaire et aménagement du territoire;

- Expérience des systèmes SIG et de base de données pour soutenir des initiatives de planification personnalisées
- Connaissances de processus de gouvernance , de planification et développement en Ontario et au Québec, est un atout.
- Connaissance des normes de la CSA et des règlements sur la prévention des dommages liés aux réseaux de pipelines de pétrole et de gaz;
- Compétence en Adobe Creative Suite, un atout;
- Des déplacements occasionnels peuvent être nécessaires;
- Capacité de travailler de manière autonome et de collaborer avec une équipe;
- Esprit d'entreprise et engagement envers le service à la clientèle.

AVANTAGES

- Régime de rémunération concurrentiel
- Assurance santé et soins dentaires
- Programme de perfectionnement professionnel

**Êtes-vous prêt a faire progresser votre carrière?
Postulez dès aujourd'hui.**

Veillez soumettre votre lettre de présentation et votre curriculum vitæ par courriel à:
careers@bapg.ca

**La date limite pour présenter votre candidature est le
vendredi 12 février 2021.**

Tous les documents demandés sont requis afin d'être pris en considération pour le poste.